
Zápisnica  zo zasadnutia Obecného 
zastupiteľstva č. 1/2012 obce  Svederník, 

konaného dňa 09.01.2012 
 
Prítomní: Ing. Ján Majerčák, p.Anton Koraus, Mgr. Milan Mazúr, Ing. Eva Chrustová,  
                p. Roman Harmečný, Ing. Marián Beniač  
Hostia:     -  
 

1. a) schválenie programu rokovania: Za 6  Proti: Zdržalo sa. 0 
b) voľba návrhovej komisie: Ing. Eva Chrustová 
c) určenie overovateľov zápisnice: Mgr. Milan Mazúr, p.Anton Koraus 
d) určenie zapisovateľa: Oľga Mintálová 

       Starosta obce privítal prítomných poslancov a poželal veľa zdravia a úspechov do nového   
       roku. 
       Ing. Beniač  navrhol zjednotiť termín zastupiteľstva. Poslanci sa dohodli na posledný   
       pondelok v mesiaci, najbližší termín je 27.02.2012. 
 

2. Informačný systém obce Svederník: 
       Pán starosta informoval poslancov, že je potrebné zhotovenie informačného systému v      
       obci, ktorý zahŕňa označenie miestnych častí, ulíc a označenie firiem na území obce. 
       Mgr. Mazúr doplnil, že označovanie časti obce pripravíme v súlade s historickými   
       názvami, ktoré sa v obci zaužívali. Informačné tabule zhotovíme svojpomocne.  
 

3. Ukončenie projektu – 1. Etapa rekonštrukcie kultúrneho domu: 
      V decembri 2011 bola prijatá platba cca 196 000 euro - posledná vyúčtovacia platba z   
      Pôdohospodárskej a platobnej agentúry. 
      Starosta informoval, že zaplatená DPH v rámci projektu by nám mala byť vrátená. Jedná  
      sa o čiastku cca 59 000 euro. Doplnil, že by bolo vhodné zrekonštruovať priestory v            
      kultúrnom dome, jestvujúce sociálne zariadenia pri bočnom vchode na poschodie  
      kultúrneho domu. Je však potrebné určiť priority pri budovaní a zveľadení všetkých    
      miestnych častí v obci. 
      Ing. Chrustová navrhla, aby boli finančné prostriedky vyčlenené na 
      realizáciu s ohľadom na počet obyvateľov podľa jednotlivých častí obce.  
 

4. Prijatie Superlinky od  Prima banka a.s. do 20 000 euro na obdobie jedného roka. 
       Starosta obce oboznámil poslancov, že možnosťou na vyriešenie krátkodobého nesúladu  
       medzi  príjmami a výdavkami obce je poskytnutie formy povoleného debetu na bežnou  
       účte - produkt Superlinka. Po krátkej rozprave poslanci súhlasili s prijatím tohto riešenia: 
       Za: 6  Proti: 0  Zdržalo sa: 0 
       Použitie finančných prostriedkov zo superlinky bude odsúhlasené finančnou komisiou   
       obce 
     
      5. Návrh na doplnok Územného plánu obce Svederník: 
      Poslanci navrhujú doriešiť návrh územného plánu obce Svederník po obdržaní stanoviska            
      z útvaru Hlavného architekta mesta Žiliny. 
 
 
 
 



 
6.Rôzne: 

      Starosta obce informoval poslancov OZ: 
- že bol podaný projekt financovaný z  Úradu vlády SR na rekonštrukciu priestorov 

v budove MŠ a vytvorenie pracovného miesta 
- o zmene  úradných hodín Obecného úradu vo Svederníkuk                                                   
- Ing. Eva Chrustová žiada o opravu ulice pri reke Dlhopoľka od p. Mokošáka po p. 

Chochúla 
 
 
     

Zapísal:           
Overil:                     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


